
DH Skanderborg 
 

Referat fra bestyrelsesmødet 
mandag den 06/04 2018 kl. 18.00 

hos Johannes Østergaard. 
 
Tilstede: Johannes, Ulla, Lisbeth, Tina, Herdis, Jan 
Referent: Jan 
 
 
1.Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen godkendt. 
 
2.Godkendelse af referat og valg af referent 
Referatet blev godkendt, og Jan blev valgt som referent. 
 
3.Formanden har ordet (orientering) 

 Johannes var til formandsmøde 14/4. – Referatet derfra er rundsendt 

 GDPR skemaet skal udfyldes og sendes til Johannes. 

 Vedr. P-pladsen ved sundhedscentret: Der kommer 2 små og 3 store handicappladser. 

 Johannes har fået henvendelser fra borgere, der efterlyser en hudlæge i Skanderborg. Han 

har skrevet med regionsrådsformanden, der siger at hospitalsudvalget skal udrede hvordan 

forholdene for mennesker med handicap kan bedres. 

 Spørgsmålet om slisker til butikkerne på Adelgade bliver taget op af Handicaprådet i den 

nærmeste fremtid. – Der skal udarbejdes en designmanual, så løsningerne  bliver ensarte-

de. 

4.Indgangen på Fælleden 
Tina har (som mange andre) oplevet ikke at kunne komme ind eller ud fra Fælleden fordi 
de elektriske døre ikke åbner. – Hun har postet problemet på Facebook, og fået tilbage-
melding fra Tage Nielsen om at han ville sørge for at løse problemet. 
Johannes kører jævnligt forbi for at checke om dørene virker. 
 
5.Tilrettelæggelse af foredrag 
Der er ikke lige nu nogle oplagte emner, men vi tænker videre over det indtil næste møde. 
Tina kontakter akupunktører/ massører for at høre om de evt. vil deltage i et fællesarran-
gement. 
 
6.Orientering fra bestyrelse/medlemmer 
Ulla: Der er en landsindsamling på vej fra Scleroseforeningen. – De kan godt bruge 

hjælp til at gå rundt med indsamlingsbøsserne. 
Lisbeth: SIND har mange planer, men lige nu er deres største problem, at de ikke har 

noget sted at være. De vil helst have noget på Adelgade fordi det giver mestg 
synlighed. 

Tina: Undersøger, om hun kan blive medlem af Gigtforeningen og kan blive indstillet 
af dem til en plads her i bestyrelsen som repræsentant. 



  
7 Næste møde 
Den 24/9 kl. 18.00 hos Johannes. 
 
8.Eventuelt 
Intet 


